

报名回执表
REGISTRATION FORM

姓名 Name	职务 Position	公司名称 Company	联系人及联系电话 Contact (Name & Mobile)	邮箱 Email

是否在四川有投资 Investment in Sichuan (Y/N)	近期内是否有到四川投资（增资）的意向/计划 Intentions/plans to make/increase investments in Sichuan recently (Y/N)	是否有其他合作需求 Other needs for cooperation (Y/N)

联系人：四川省投资促进局 王纯
电话：028-66469957
18982198812 13808050876
传真：028-66469900
邮箱：624041308@qq.com
回执时间：2017年2月28日前

Contact: Ms. Christy Wang
Sichuan Provincial Investment Promotion Bureau
Tel: 028-66469957 18982198812 13808050876
Fax: 028-66469900
E-mail: 624041308@qq.com
Please R.S.V.P. before February 28, 2017

四川—境外世界500强企业
对接会

Matchmaking Conference
Between Sichuan and Overseas Fortune 500 Companies



中国·北京
2017.03

February 15, 2017

感谢您长期以来对四川省经济社会发展的关注和支持。为进一步深化合作，四川省人民政府定于2017年3月16日上午9:30在北京市龙爪树宾馆（朝阳区小红门路龙爪树北里312号）举行“四川—境外世界500强企业对接会”。谨此，诚挚邀请您届时莅临会议，共叙友谊、共谋发展！

四川是中国的资源大省、人口大省、科教大省和经济大省，是支撑“一带一路”国家战略的互联互通枢纽和经济腹地，经济总量居中国西部首位，电子信息、汽车制造、高端装备制造、饮料食品、新能源、新材料等优势产业和新兴产业在全国占有重要地位，在川世界500强企业达321家。四川已成为中国西部最具投资吸引力的地区。

随着“一带一路”、长江经济带建设、西部大开发等国家战略的深入实施，我省纳入国家系统推进全面改革创新试验区域、获批设立自贸试验区等，四川正面临一系列重大发展机遇。希望藉此活动，向您介绍四川经济社会发展新情况、投资合作新机遇，进一步深化交流沟通，共同谱写合作共赢新篇章！

期待您的莅临！



Thank you for your long-term attention to and support for Sichuan's economic and social development. With the purpose of deepening cooperation, the Sichuan Provincial People's Government will host the Matchmaking Conference Between Sichuan and Overseas Fortune 500 Companies at 9:30 a.m. on March 16, 2017 in Beijing Longzhuashu Hotel (No. 312 Longzhuashu North Block, Xiaohongmen Road, Chaoyang District). We hereby cordially invite you to attend the meeting to renew our friendship and seek common development!

As the connectivity hub and economic hinterland to support the Belt and Road Initiative, Sichuan is a major economic powerhouse in China with a large population, abundant resources and strong capacity in science, technology and education. Its economic aggregate tops Western China and its electronic information, automobile manufacturing, high-end equipment manufacturing, food and beverage, new energy, new materials and other competitive and emerging industries play an important part in the country. Currently 321 Fortune Global 500 companies have their presence in Sichuan. Sichuan has become the most attractive investment destination in Western China.

Sichuan has been selected as one of China's pilot areas for systematic promotion of all-round innovation and reform, and has been approved to set up a free trade pilot zone. Meanwhile, as China further implements national strategies such as the Belt and Road Initiative, the construction of Yangtze River Economic Belt and the Western China Development, Sichuan is now faced with a series of major development opportunities. We sincerely hope that we can introduce to you through this event the latest developments of Sichuan's economy and society as well as the new opportunities for investment and cooperation, and deepen our exchanges and collaboration. Let's join hands to compose together a new chapter of win-win development!

We are looking forward to your attendance!

Sichuan Provincial People's Government